
Zápis ze zasedání Akademického senátu dne 15. 3. 2023, 10:00 

 

 

Přítomni (členové Akademického senátu):  

Pavel Neset, Jiřina Bokšová (online), Martin Juhas, Martina Beránek, Petr Kasal, Emil 

Velinov, Vlastimil Braun, Ema Hrubešová, Miroslav Landa, Petr Malák, Kryštof Müller 

Hosté: 

Pavel Mertlík (rektor), Petr Šulc (prorektor) 

 

1. Informace o návštěvě hodnotitelů Národního Akreditačního úřadu na ŠAVŠ 

v souvislosti s posuzováním udělení Institucionální akreditace.  

Rektor ŠAVŠ, doc. Mertlík informoval členy akademického senátu o návštěvě hodnotitelů 

Národního akreditačního úřadu dne 17. března 2023 na ŠAVŠ (členové akademického senátu 

byli už u této skutečnosti informováni s předstihem). Pan rektor zdůraznil význam této 

návštěvy, která bude posuzovat žádost ŠAVŠ o institucionální akreditaci a vysvětlil, jakými 

aspekty se budou hodnotitelé zabývat, resp. které kritéria jsou důležitá pro získání 

institucionální akreditace. Hodnotitelé Národního akreditační úřadu si vyžádali i účast členů 

akademického senátu (předseda AS) a členů studentské části AS. Doplňující informace poskytl 

i prorektor Mgr. Šulc. Pan rektor zdůraznil, aby členové akademického senátu, kteří byli 

osloveni poskytli objektivní informace o všech procesech a aspektech a v maximální možné 

míře spolupracovali s hodnotiteli Národního akreditačního úřadu.  

  

2. Komunikační kanály Akademického senátu 

Na žádost studentské části akademického senátu ŠAVŠ je třeba prověřit, zdali jsou funkční 

všechny dosud dostupné komunikační kanály akademického senátu (e-mailová adresa, e-mail 

na stránkách akademického senátu a přesměrování na jednotlivé členy akademického senátu. 

V čase vyhotovení zápisu kolega Kasal prověřil funkčnost těchto komunikačních kanálů. Byla 

diskutována také možnost anonymních sdělení studentů Akademickému senátu. Členové 

Akademického senátu se vyjádřili negativně k této možnosti a Akademický senát se nebude 

zabývat anonymními sděleními. 

Závěr: E-mailová adresa na stránkách ŠAVŠ i přesměrování na jednotlivé členy akademického 

senátu je plně funkční. 

Zodpovídá: Mgr. Petr Kasal 

 

3. Zveřejnění hodnocení učitelů a předmětů v Akademickém informačním systému 

(AIS) – pravidelná Evaluace výuky a procesů souvisejících s výukou (Anketa pro 

studenty po skončení výukové části semestru). 

Akademický senát diskutoval připomínky a náměty studentů v souvislosti s větší zpětnou 

vazbou pro studenty po každém hodnocení učitelů a předmětů v AIS. Prorektor Petr Šulc 

detailně vysvětlil proces tvorby evaluace, a jakým způsobem je jednotliví vedoucí pracovníci 

(garanti, vedoucí kateder, prorektor, rektor) vyhodnocují. Současně poukázal na velký význam 

evaluace, která je důležitým nástrojem pro systém vnitřního hodnocení kvality vysoké školy. 

Akademický senát diskutoval a navrhuje zvýšit motivační systém, který by zvýšil procentní 

podíl zapojených studentů do ankety ve smyslu větší informovanosti o zveřejnění ankety před 

jejím zveřejněním. Pan prorektor požádal studenty o zprostředkování informace, co by studenti 

chtěli znovu komunikovat. Akademický senát navrhuje, aby byly studentům zveřejněny 

informace o hodnocení jednotlivých předmětů za každý semestr. Současně doporučuje zařadit 

i hodnocení marketingového oddělení. Senátor Braun navrhuje zařadit informaci o evaluaci do 

příručky pro první ročníky. Akademický senát doporučuje zvážit větší motivační faktor pro 

vyplnění ankety, resp. větší vahou bonifikovat studenty, kteří vyplní anketu, při následné 



registraci předmětů a zápisu předmětů do rozvrhových akcí. Pan prorektor Šulc bude 

informovat o řešení možností, které akademický senát navrhuje. Předseda akademického senátu 

Pavel Neset bude informovat AS na příštím zasedání o případných úpravách, které diskutoval 

a navrhl akademický senát. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Pavel Neset 

 

4. Návrh na zpracování videa marketingovým oddělením propagující Akademický senát 

ŠAVŠ. 

Studentská část Akademického senátu navrhla výrobu videa prostřednictvím marketingového 

oddělení, které by propagovalo význam, činnost a funkci Akademického senátu ŠAVŠ. 

Následně by bylo sdíleno na sociálních sítích ŠAVŠ. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Kryštof Müller 

  

5. Diskuse o zvýšení počtu studentů, kteří volí do studentské části Akademického senátu. 

Studentská část akademického senátu navrhuje bonifikaci v podobě dřívějšího přístupu do 

tvorby rozvrhových akcí pro studenty, kteří se zúčastní voleb do akademického senátu. 

Předseda akademického senátu prověří tuto možnost. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Pavel Neset 

 

6. Kontakt na diskriminační pomoc na stránkách ŠAVŠ. 

Akademický senát diskutoval větší informovanost ohledně kontaktu na diskriminační pomoc 

pro studenty a zaměstnance ŠAVŠ. Informace na stránkách ŠAVŠ jsou dostupné včetně e-

mailových adres a telefonních kontaktů (https://www.savs.cz/sexualni-diskriminace-a-jine-

obtezujici-chovani-206lp), jsou ale málo viditelné. Akademický senát navrhuje větší propagaci 

a informovanost na webových stránkách ŠAVŠ. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Petr Malák 

 

7. Návrh studentů rozdělit rozvrhové akce u jazykových skupin, aby nebyli tolik 

párovány a umožnit tak větší variabilitu studentů při sestavování rozvrhových akcí. 

Akademický senát diskutoval tento návrh. Prorektor Šulc upozornil na skutečnost, že rozsah 

jazykové výuky na ŠAVŠ je nadstandardní ve srovnání s jinými vysokými školami. Tento 

nadstandard následně samozřejmě komplikuje variabilitu rozvrhových akcí v rámci daných 

prostorových a časových možností. Zásahy v této oblasti by naopak vedli k nižší variabilitě při 

sestavování rozvrhových akcí (i pro studenty). Počet studentů v jazykových skupinách je 

adekvátní. Akademický senát akceptoval vysvětlení prorektora Mgr. Šulce. 

 

8. Informace ze studentské komory Rady Vysokých škol. 

Senátor Vlastimil Braun informoval o zasedání studentské komory Rady Vysokých škol a 

bude dále informovat o důležitých aspektech těchto zasedání. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Vlastimil Braun 

 

9. Návrh studentské části Akademického senátu ve věci Studentské místnosti (Doupě) 

v areálu Karmel a zlepšení jejího fungování. 

Studentská část AS navrhuje zavést Wifi ve studentské místnosti („Doupě“). Dále vyjádřila 

prosbu o vybavení této místnosti varnou konvicí a ledničkou. Předseda akademického senátu 

tyto návrhy projedná s kvestorkou ing. Sandrou Lacinovou.  

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Pavel Neset 

 

 

10. Aktivita školy v mezinárodním prostředí 

https://www.savs.cz/sexualni-diskriminace-a-jine-obtezujici-chovani-206lp
https://www.savs.cz/sexualni-diskriminace-a-jine-obtezujici-chovani-206lp


Diskuse senátorů o propagaci aktivit studia na zahraničních studijních pobytech. Akademický 

senát doporučuje aktualizovat možnosti zahraničních stáží na webových stránkách školy, a zda 

by byla možnost double degree i pro jiné obory než mezinárodní management a marketing. 

T: příští zasedání AS (17.5.2023), Zodpovídá: Pavel Neset 

 

 

26. 3. 2023 Zapsal: Pavel Neset 


